



NCCO-IG Product Information

NCCO-IG 產品說明

What is NCCO-IG used for ?

NCCO-IG is an alcohol-free and a non-medicated topical skin cream that is uniquely formulated to disinfect and hydrate the skin, while providing an additional protective barrier for sensitive or damaged skin. It promotes skin recovery by reducing skin infection and inflammation such as in hand eczema.

How does NCCO-IG work ?

NCCO-IG forms a nano-hydrous membrane which extracts water molecules from its surrounding and locks the water molecules within the membrane. It maintains the skin moisture, preventing dryness and damage.

The nano-structured membrane also extracts water from bacteria and viruses, effectively disrupting the bacterial cell walls and viral envelopes. The protective membrane prevent damaged skin from bacterial or viral infection. NCCO-IG has been proven to eliminate human coronavirus.

As NCCO-IG adheres to the surface of the skin, it provides an additional protective barrier against external allergens or irritants. This protection further promotes natural skin repair.

How to use NCCO-IG:

- Apply a sufficient amount of NCCO-IG onto skin. Use as part of your daily moisturizing and/or cleansing routine.
- Repeat application every 2 to 4 hours as needed.
- Re-apply after handwashing.
- Suitable for ages 3 and older.

Warnings:

- For external topical use only. Do not apply NCCO-IG to eyes.
- If contact with eye occurs, rinse with warm water immediately.
- Keep out of reach of children and use under adult supervision.
- Do not use NCCO-IG if you have known allergies to the product.
- If symptoms do not improve after 7 days of continual use of this product, please seek professional medical advice.
- This product is considered a non-skin irritant. Should irritation occur, discontinue use and consult a healthcare practitioner.

Storage:

Avoid direct sun exposure. Store at room temperature or in a cool environment.

NCCO-IG的用途是什麼？

NCCO-IG是一種不含酒精或藥物成分的皮膚抗敏修護液，其獨特配方為皮膚消毒及補充水分的同時，提供額外保護屏障，讓敏感或受損皮膚可以自行修復，對改善皮膚炎症狀如主婦手等效果顯著。

NCCO-IG是如何發揮作用？

NCCO-IG在皮膚表面形成一層納米結構的薄膜，可以吸收皮膚周圍的水分，並且將之鎖在薄膜內，令皮膚保持濕潤，防止乾燥及受損。

納米結構薄膜同時可以抽乾細菌的水分，以及分解消毒的脂肪包膜，有效去除細菌及病毒，包括人類冠狀病毒，有助受損皮膚免受細菌或病毒感染。

由於NCCO-IG會覆蓋在皮膚表面，提供一層額外保護屏障，能抵禦外部致敏原或刺激物，因而能夠促進皮膚自然修復。

如何使用：

- 取適量NCCO-IG塗抹於皮膚上。可作為日常保濕及消毒之用。
- 每☒-☒小時塗抹一次，視乎皮膚情況。
- 洗手後重新塗抹。
- 適合☒歲及以上人士使用。

注意事項：

- 本產品僅供外用。
- 如果接觸到眼睛，請立即用溫水沖洗。
- 請將本產品放在兒童無法觸及的地方，並需獲成人指導使用。
- 如果連續使用本產品☒日情況依然未有改善，請尋求專業醫護人士意見。
- 如果您對本產品過敏，請即停止使用。
- 本產品不會刺激皮膚。如果感到不適，請停止使用及諮詢專業醫護人士。

儲存方法：

避免陽光直接照射。儲存在室溫或陰涼環境中。



去除人類冠狀病毒測試：委託MICROCHEM實驗室，根據美國ASTM E1052標準，去除率達99.97%以上。



去除細菌測試：委託Intertek實驗室，根據歐盟EN1276:2009標準，去除率達99.999%以上。



安全測試：本產品獲得國際檢測機構SGS認證。